
Geachte voorzitter, burgemeester, college- en raadsleden. 

- Agendapunt 8: NOMINATIEVE TOELAGEN 2023 

Heemkring Scot vzw ontvangt 7.000 euro. Zijn daarin de jaarlijkse onderhoudskosten voor de 
Schotense beeldbank begrepen ten bedrage van 4.745,63 euro? In dat geval zou er maar weinig 
overblijven om de uitgebreide werking van deze vzw te ondersteunen. 

- Agendapunt 20: LOKAAL ENERGIE- EN KLIMAATPLAN 

Voorwaar een dossier waar een kat haar jongen niet in zou terugvinden. 
We herinneren ons de goedkeuring van het burgemeestersconvenant in de raad van november 
2015. Bleek al een eerste slag in het water: Europa diende deze convenant immers te schorsen 
omdat het voorgeschreven actieplan niet tijdig werd ingediend. 

De raad van februari 2017 zag reeds een volgende blunder: Groen onthult dat de 12.500 euro voor 
het opnieuw aansteken van openbare lichtpunten doodleuk werd ingeschreven in het budget om 
Schoten klimaatneutraal te maken… 

Er schort dus wel iets aan het Schotense krachtdadige beleid ten gunste van het klimaat. 
Waarmee ik niet wens te zeggen dat er op dit vlak helemaal niets wordt gepresteerd in onze 
‘schone bloemengemeente’. Maar wees eens eerlijk, geacht bestuur, denkt u niet dat al uw 
inspanningen grotendeels teniet worden gedaan door ondermeer  
 
- de kolossale appartementenbouw van deze en volgende jaren? 
 
- gewestplan en RUP te negeren om bouwgronden te kunnen realiseren in bosgebied? 
 
- te proberen een waardevol natuurontwikkelingsgebied om te schakelen naar KMO-zone? 
 
Alle drie realisaties en plannen die de CO2 uitstoot in Schoten fenomenaal zullen doen stijgen. 
Hoe we op deze manier ondanks alle onderschreven Convenanten, SEAPs, SECAPs, SDGs, 
LEKPs, VEKs enz ooit de CO2 uitstoot gevoelig zullen kunnen terugdringen lijkt me raadselachtig. 

Wie de toelichting grondig heeft uitgepluisd zal hier en daar wel even geschrokken zijn, zo bij 
voorbeeld dat alle heffingen op pylonen voor windturbines, alsook op elektricteitsmasten en sleuven 
van ELIA moeten afgeschaft worden: dus in naam van de strijd tegen fossiele brandstoffen mag ons 
Vlaamse landschap verwoest worden… Het wordt duidelijk dat er ons nog heel wat vogelhakselaars 
en ‘ventilussen’ te wachten staan! 

Een laatste vraagje om af te sluiten: Na serieus wat gehakketak werd in de raad van mei 2019 
60.000 euro uitgetrokken ondermeer om de Schotenaar bij de klimaatoperaties te betrekken. 
Daarvoor werd de vzw Ecolife onder de arm genomen.  
Mogen we in naam van de openbaarheid van bestuur weten hoeveel euro’s van die 60.000 naar 
deze vzw zijn gegaan en ook wat ze daarvoor gepresteerd hebben? 

Ziezo, dat was het. Bedankt voor jullie luisterbereidheid. 

Spreekrecht zitting van 24 november 2022. 


